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СКУПШТИНА  ОПШТИНЕ  ФОЧА 

 

Предмет: Одговори на одборничка питања.    
 

Достављамо одговоре на одборничка питања постављена на Двадесетшестој 
редовној сједници Скупштине Општине Фоча, која је одржана 09. новембра 2023. 

године. 
 

На Двадесет шестој редовној сједници Скупштине Општине Фоча, која је одржана 

9.новембра 2023. године, одборничка  питања су поставили одборници: Милорад 
Костић и Душан Бодирога. 

 

Милорад  Костић је поставио четири одборничка питања, од којих су два питања 
постављена усмено, а два питања у писаној форми.  
 

1.  Он је, у уводном образложењу, подсјетио да је 2016. године донесена одлука да се 
у Немањиној улици изврши експропријација дивље аутопраонице и кућа породице 
Крунић, те је направљен простор за проширење цесте и додатно паркиравање. Тај 
процес је трајао дуго, кућа је срушена и експроприсана, а простор у задње три 
године навучен тампоном, због чега се ствара велико блато и представља једну 
неуређену цјелину гдје се паркирају возила и камиони, што онемогућава излазак 
људи из стамбених зграда.  
Због тога грађани ове улице моле да се тај простор што прије асфалтира и да се 
прошири цеста, направи паркинг, парцелише и поставе тротоари и одбојници, за које 
намјене су одобрена средства још 2016. године. 
 

Одговор: Одјељење за просторно уређење, стамбено- комуналне послове 

 

 Општина Фоча ће у наредном периоду предузимати активности како би се наведена 
локација уредила у складу са Измјеном и допуном регулационог плана „Центар I“ 

Фоча. 
 

2.  Када ће се ријешити проблем подзиде испод кафеа „Линеа“, на улазу у Ћерезлук?  
Он је образложио да се ту, на пола цесте, налазе степенице, које су изграђене 
нерегуларно, гдје људи упадају аутима и није нимало безбједно. Било је обећано да 
ће се то ријешити, излити асфалт и ставити бетон на површини метар – метар и по. 
Неопходно је ријешити и 15 метара ограде на тој локацији, за коју је начелник 
одјељења за урбанизам, на некој од претходних сједница Скупштине, признао да је 
фирма „Конструктор“ 2016. године остала дужна да стави дио ограде, па је треба 
обавезати да ограду што прије врати, ради безбједности дјеце и грађана. 
 

Одговор: Одјељење за просторно уређење, стамбено- комуналне послове 

 

У наредном периоду приликом израде Програма уређења грађевинског земљишта за 
2024. годину, коришћења средстава заједничке комуналне потрошње за 2024. годину 
и утрошка средстава од шумских сортимената за 2024. годину уколико буде 



расположивих финансијских средстава биће планиран довршетак радова на 
изградњи потпорног зида испод кафеа „Линеа“. 

 

3.  Колико је Општина Фоча у 2021, 2022. и 2023. години приходовала новчаних 
средстава у општински буџет (колико је уплаћено) на име накнаде за дрвне 
сортименте и извлачење материјала (шљунка) из ријека? 

Он је тражио да се приходи по овом основу наведу посебно за сваку годину. 
 

Одговор: Одјељење за финансије 

 

На име накнаде за посјечено дрво које се користи, односно ставља у промет за 
сопствене потребе грађана ФУШ (конто  7222 432) у 2021 годиии је приходовано 
52.116 КМ,у 2022.години 39.793 КМ,у 2023.години износ од 35.300 КМ, укупно за 
све три године износ од 127.209 КМ. 
Што се тиче накнаде за коришћење шума и шумског земљишта остварена продајом 
шумским сортиментима (конто 722 435) у 2021.години износи 897.264 КМ, у 
2022.години износи 843.679 КМ,док је накнада у 2023.години износила 874.629 
КМ.Укупан износ за 3 године је 2.615.572 КМ. 
На име накнаде за извађени материјал из водотока (конто 722 463 ) у 2022.години је 
износио 10.331 КМ, док у 2021.и 2023 години није било прихода из ових накнада. 
 

4.Када ће компанија „Нешковић“ д.о.о. Бијељина испоштовати и извршити споразум, 
број: 02-014-430/20 од септембра 2020. године, који је закључила са Општином Фоча 
и Анекс наведеног споразума од 05. 10. 2020. године, односно кад ће уклонити 
„материјал“ и уредити водоток ријеке Дрине на узводном и низводном дијелу корита 
на локацији код моста „9. мај“ у Фочи, „Јужног моста слободе“ и на локацији ушћа 
Дрине и Ћехотине тзв. Саставци? 

Да ли се планира покренути судски поступак због очигледног неизвршења овог 
споразума, јер се и голим оком види да и даље постоје остаци старог моста и да 
корито ријеке Дрине на локацији код „Јужног моста слободе“ није уређено како 
треба? 

 

Одговор: Одјељење за просторно уређење, стамбено- комуналне послове 

 

 У протеклом периоду у договору са представницима предузећа „Нешковић“ д.о.о. 
Бијељина обезбијеђена је сва потребна механизација и наведени радови ће се у 
наредном периоду завршити чим водостај ријеке Дрине то буде дозвољавао. 
 

Душан  Бодирога је, усмено, поставио једно одборничко питање. 
 

Када ће Општина Фоча нешто предузети да би „Нешковић“ д.о.о. Бијељина испунио 
свој дио уговора о чишћењу крхотина испод дринских мостова? Шта ће Општина по 
овом питању чинити у наредном периоду, да ли ће тужити ово правно лице како би 
испунило свој дио обавеза које је преузело уговором? 

Он је образложио да је уговор закључен 2018. године, а фирма „Нешковић“ још није 
испунила свој дио уговора.  
 

Одговор: Одјељење за просторно уређење, стамбено- комуналне послове 

 

 У протеклом периоду у договору са представницима предузећа „Нешковић“ д.о.о. 
Бијељина обезбијеђена је сва потребна механизација и наведени радови ће се у 
наредном периоду завршити чим водостај ријеке Дрине то буде дозвољавао. 



Уколико извођач радова не испоштује договорено Општина Фоча ће предузети све 
неопходне радње како би се споразум реализовао. 
 

 

 

Достављено:                                                                                       
1.Скупштина Општине Фоча,  
2.Копија а/а                                                
 

 


